
 

 

Zápis č. 13 ze zasedání Akademického senátu FIT VUT konaného 
dne 18.2.2003 
 
Zasedání se konalo ve 13.00 hod. v zasedací místnosti FIT. 
 
Přítomni: Zendulka, Lampa, Zemčík, Cvrček, Křena, Peringer, Janoušek, Kunovský, 

Chromčák, Kaluža, Kyrsch, Vráblík 
 
Omluveni: Meduna 
 
Hosté: Hruška, Drábek, Bouša 
 
 
Zasedání řídil doc. Zendulka, předseda AS FIT. 
 

Program: 

1.Schválení programu jednání  

2.Připomínky k zápisu z minulého zasedání  

3.Projednání Doplňku pravidel pro přijímaní zahraničních studentů – samoplátců (proděkan 
Drábek) 

4.Projednání Směrnice o náležitostech přijímacího řízení do doktorského studijního 
programu na FIT VUT pro akademický rok 2003/2004  

5.Rozbor hospodaření FIT VUT v roce 2002 (proděkan Bouša) 

6.Informace o přípravě rozpočtu VUT a přípravě návrhu na rozdělení finančních  
prostředků FIT na rok 2003 (proděkan Bouša) 

7.Informace z KR a KD 

8.Informace z AS VUT, RVŠ 

9.Různé  

10.Stanovení termínu příštího zasedání  

Průběh zasedání: 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Program byl bez připomínek schválen. 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 12/2002 ze zasedání AS FIT konaného dne 26.11.2002 nebyly žádné připomínky. 
 



 

 

Ad 3) Projednání Doplňku pravidel pro přijímaní zahraničních studentů – samoplátců 
(proděkan Drábek) 

Dokument předložený k projednání obdrželi členové AS elektronicky předem. Proděkan pro 
vzdělávací činnost, doc. Drábek, předložil návrh drobných úprav, které vyplynuly 
z připomínek, které mu členové AS zaslali do doby zasedání. V rozpravě k materiálu se 
diskutovalo zejména k možnosti uznat i jiný typ zkoušky z angličtiny (např. CFC), než je 
TOEFL a k požadovanému hodnocení ze zkoušky TOEFL. Doc. Zendulka předložil návrh na 
doplnění věty o možnosti studenta požádat o uznání jiného typu zkoušky z anglického jazyka. 

Hlasování 1                                                                                                                                  Hlasovalo 
12 členů AS FIT, 12 hlasů pro 

Usnesení 1                                                                                                                                    

AS FIT schválil doplnění tohoto dokumentu větou týkající se uznání jiného typu zkoušky 
z anglického jazyka: „Student, který složil z anglického jazyka zkoušku v jiném srovnatelném 
typu zkoušky, může požádat o uznání této zkoušky. 
 
Dále navrhl doc. Zendulka doplnit odstavec požadavků pro MSc v souladu s informacemi 
uvedenými dříve o požadavek na dostupnost vhodného vedoucího diplomové práce. 

Hlasování 2                                                                                                                                  Hlasovalo 
12 členů AS FIT, 12 hlasů pro 

Usnesení 2                                                                                                                                    
AS FIT schválil doplnění odstavce požadavků pro magisterské studium o požadavek na 
dostupnost vhodného vedoucího diplomové práce. 

Hlasování 3 
Hlasovalo 12 členů AS FIT, 12 hlasů pro 

Usnesení 3 
AS FIT projednal a schválil s uvedenými změnami Doplněk pravidel pro přijímání 
zahraničních studentů – samoplátců. 

Ad 4) Projednání Směrnice o náležitostech přijímacího řízení do doktorského studijního 
programu na FIT VUT pro akademický rok 2003/2004  

Členové AS FIT vzali na vědomí informaci proděkana Češky o náležitostech přijímacího řízení 
do doktorského studijního programu na FIT VUT pro akademický rok 2003/2004, která byla 
zveřejněna formou rozhodnutí děkana FIT. 

Ad 5) Rozbor hospodaření FIT VUT v roce 2002 (proděkan Bouša) 

Proděkan a tajemník ing. Bouša předal členům AS tabulkový přehled příjmů a výdajů FIT za 
uplynulý rok 2002 a doplnil jej podrobným výkladem. Vysvětlil důvody přečerpání některých 
výdajů a způsob jeho krytí. V rozpravě se diskutovalo zejména k nárůstu mezd, k částce 
věnované na nákup knih do fakultní knihovny a k výši poplatků za přijímací řízení FIT. 

Hlasování 4 
Hlasovalo 12 členů AS FIT, 12 hlasů pro 

Usnesení 4 
AS FIT bere na vědomí informaci proděkana ing. Bouši o hospodaření FIT v roce 2002. 



 

 

Ad 6) Informace o přípravě rozpočtu VUT a přípravě návrhu na rozdělení finančních  
prostředků FIT na rok 2003 (proděkan Bouša) 

Proděkan a tajemník FIT ing. Bouša seznámil členy AS FIT se stavem přípravy rozpočtu VUT 
a návrhu na rozdělení finančních  prostředků fakulty na rok 2003, vysvětlil způsob výpočtu 
jednotlivých položek a požádal o prostudování návrhu, jakmile ho členové AS FIT obdrží a o 
návrhy případných úprav. V rozpravě se diskutovalo zejména o položce mzdových prostředků. 
AS FIT požaduje, aby byla v návrhu rozdělení finančních prostředků, který bude AS předložen, 
výše částky spočítána s ohledem na předpokládaný nástup nových pracovníků a aby částka na 
odměny byla uvedena samostatně. Definitivní návrh na rozdělení finančních  prostředků FIT 
bude předložen AS FIT po schválení rozpočtu VUT Akademickým senátem VUT. Předběžně 
se předpokládá projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních  prostředků FIT 
na příštím zasedání AS FIT. 

Ad 7) Informace z KR a KD 

Doc. Zendulka seznámil členy AS o nejasnostech kolem výkladu povinnosti předložit lustrační 
osvědčení členy AS, o žádosti AS VUT zaslané na MŠMT i odpovědi MŠMT na podobný 
požadavek ze Zlína. AS FIT vyčká odpovědi MŠMT na žádost AS VUT a vrátí se 
k projednávání příště.  

Další informace jsou k dispozici v zápisech a na WWW stránkách školy a fakulty. 

Ad 8)Informace z  AS VUT, RVŠ 

Doc. Zendulka informoval členy AS FIT o sněmu delegátů RVŠ.  

Další informace jsou k dispozici v zápisech na WWW stránkách školy. 

Ad 9) Různé 

Setkání zástupců studentských komor AS  

V Liberci se bude konat setkání zástupců SK AS, kterého se zúčastní i zástupci SK AS FIT. 
Předseda AS FIT, doc. Zendulka, projedná s ing. Boušou způsob, jakým se tato akce bude 
financovat. 

Diskusní fóra na VUT a hodnocení výuky studenty 

Členové AS dostali předem elektronicky podklady k tomuto bodu od S. Chromčáka, který 
je doplnil úvodním slovem do rozpravy. Z rozpravy k diskusním fórům na VUT 
vyplynulo, že na FIT žádný požadavek na povinnou identifikaci diskutujících neexistuje. 
Děkan, prof. Hruška slíbil, že vznese k tomuto bodu dotaz na ředitele CVIS. 

Z rozpravy k hodnocení výuky studenty vyplynulo, že vedení FIT i učitelé preferují 
elektronickou formu hodnocení předmětů studenty, která by mohla být povinnou součástí 
splnění studijních povinností v daném předmětu. Zajištění anonymity hodnotitelů 
z pohledu učitele je splnitelné i při tomto způsobu, navíc by bylo možné automatizovat 
vyhodnocení. Doc. Zendulka vyjádřil ochotu podílet se na formulaci obsahu hodnocení. 



 

 

Ad 10) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští zasedání AS FIT bude v úterý 1.4.2003 ve 13 hod. v zasedací místnosti FIT. 
 
 
 
 
Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 
 
Doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 
 
Stanislav Chromčák, místopředseda AS FIT v.r. 


